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Rada Miejska Gminy Osieczna 

 

  

P R O T O K Ó Ł   NR  XLVI.2022 

 

 

obrad XLVI sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 20 października 2022 r.                            

w Urzędzie Gminy Osieczna  

 

Obrady rozpoczęto 20 października 2022 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:11 tego 

samego dnia.  

 

Obradom XLVI sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna                    

Pan Roman Lewicki.  

 

Na stan 15 Radnych w obradach XLVI sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna udział wzięło              

14  Radnych, tj.: 

1. Mirosław Stanisław Forszpaniak 

2. Zbigniew Józef Forszpaniak 

3. Jarosław Glapiak 

4. Renata Helena Helińska 

5. Robert Przemysław Jaraczewski 

6. Paula Maria Juskowiak 

7. Jakub Jacek Kolberg 

8. Marek Kozak 

9. Krystyna Stanisława Krajewska 

10. Roman Paweł Lewicki 

11. Sebastian Łagoda 

12. Mariusz Marek Mikołajczak 

13. Ewa Pietraszewska 

14. Przemysław Marek Skowronek 

15. Robert Krzysztof Skrzypek  

 

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie Radnych i Gości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Dokonał otwarcia obrad XLVI sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna i wszystkich serdecznie 

powitał. 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Oznajmił, że Rada Miejska Gminy Osieczna wstawiła się w czternastoosobowym składzie, 

nieobecny jest Pan Sebastian Łagoda. 

Rada posiada wymagane quorum, podejmowane decyzje będą prawnie wiążące.  

Mówił o tym, że wystąpił o to, aby zaprosić dyrektorów jednostek oświatowych na sesję, 

podczas której jest informacja o stanie oświaty – by była okazja do rozmów.  
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Informował, że nie ma Pana Dyrektora Jacka Mateckiego, ponieważ w tym samym czasie 

uczestniczy w sesji Rady Miejskiej Leszna. 

Lista obecności Radnych Rady Miejskiej Gminy Osieczna na XLVI sesji w dniu                                             

20 października 2022 r. stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych Gości na XLVI sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna                                   

w dniu 20 października 2022 r. stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad. 3. Informacja o porządku obrad XLVI sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:   

Zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad dzisiejszej sesji. Uwag nie zgłoszono. 

Sesja przebiegać będzie według zaplanowanego porządku obrad.  

Przewodniczący sygnalizował, że są dwie autopoprawki do uchwał finansowych.  

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad XLIV sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu obrad XLIV sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wyniki głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

Protokół został przyjęty jednomyślnie. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia protokołu z XLIV sesji stanowi 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Ad. 5. Przyjęcie protokołu z obrad XLV sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu obrad XLV sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wyniki głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

Protokół został przyjęty jednomyślnie. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia protokołu z XLV sesji stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zaznaczył, że był na trzytygodniowym urlopie, po powrocie uczestniczył we wspólnym 

posiedzeniu komisji, o którym opowie zaraz Pan Przewodniczący Jarosław Glapiak. 

Ad. 7. Informacja stałych komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna o posiedzeniach                          

w okresie międzysesyjnym.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Powiedział, że Komisja Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Komisja 

Rewizyjna, Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia oraz Komisja Skarg, Wniosków                       

i Petycji w okresie międzysesyjnym obradowały na 1 (jednym) wspólnym posiedzeniu w dniu 

11 października 2022 r.  

Tematem posiedzenia było: 

1. Analiza wykonania budżetu Gminy Osieczna za I półrocze 2022 roku. 

2. Zaopiniowanie propozycji stawek podatkowych i opłat lokalnych na 2023 rok. 
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Komisje dokonały analizy wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2022 roku i nie zgłosiły 

uwag i wniosków do przebiegu wykonania budżetu Gminy Osieczna za I półrocze tego roku.  

Burmistrz Gminy Osieczna przedstawił członkom komisji propozycje stawek podatkowych                       

i opłat lokalnych na 2023 rok. Komisje pozytywnie zaopiniowały propozycje stawek 

podatkowych i opłat lokalnych na 2023 rok.  

Wolne głosy i wnioski dotyczyły: 

 liczby dzieci uczęszczających do gminnych żłobków, 

 opłaty adiacenckiej, 

 zakupu paliwa stałego do ogrzewania jednostek oświatowych z terenu Gminy, 

 tematu dystrybucji węgla przez samorządy. 

Informacja Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia oraz Komisji Skarg, Wniosków                              

i Petycji Rady Miejskiej Gminy Osieczna o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Ad. 8. Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Informował, że w okresie międzysesyjnym: 

1. uczestniczył w uroczystości przekazania samochodu strażackiego dla jednostki                     

OSP w Kąkolewie, 

2. uczestniczył w spotkaniu wójtów, burmistrzów, Starosty Leszczyńskiego i Prezydenta 

Miasta Leszna – gospodarzem spotkania był Burmistrz Rydzyny, 

3. brał udział w uroczystości z okazji 115 – lecia Koła Śpiewu Lutnia w Osiecznej, 

4. uczestniczył w uroczystości z okazji 20 – lecia Koła Seniora Złota Jesień w Kąkolewie, 

5. w imieniu Prezydenta RP wręczył medale za długoletnie pożycie małżeńskie, 

6. uczestniczył w Zawodach Powiatowych OSP, które odbyły się w Święciechowie, 

7. brał udział w posiedzeniach Komisji naszej Rady. 

Ponadto Pan Burmistrz informował, że: 

1. kontynuowane są prace zmierzające do zwiększenia możliwości w zakresie wydobycia 

wody pitnej na terenie Gminy,  

2. rozstrzygnięto ogłoszony przetarg ustny na dzierżawę 5 działek na terenie Letniska,                  

w tym jedno postępowanie dotyczące wykupu praw majątkowych do poniesionych 

nakładów budowlanych – w odniesieniu do 1 działki przeznaczonej na działalność 

rekreacyjno-handlową z zakresu usług gastronomicznych przetarg okazał się 

nieskuteczny z uwagi na brak zainteresowania, 

3. w ramach programu „Polski Ład” obejmującego budowę kanalizacji sanitarnej                           

w miejscowościach: Drzeczkowo, Popowo Wonieskie oraz Ziemnice, z wykonawcą 

robót podpisane zostały stosowne umowy współpracy, 

4. zakończono budowę przejścia dla pieszych na drodze wojewódzkiej w Kątach.                    

Stała organizacja ruchu, po wykonaniu robót na tym odcinku, wprowadzona została                  

z dniem 30 września br. Koszt budowy tego przejścia wyniósł około 32.500 zł,  

5. od ENEA Operator otrzymaliśmy warunki techniczne dotyczące likwidacji kolizji 

istniejących urządzeń energetycznych, tj. 2 (dwóch) słupów i skrzynki energetycznej, 

znajdujących się na trasie projektowanego chodnika w Osiecznej przy obwodnicy,                  

w rejonie drogi wojewódzkiej nr 432, 
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6. sukcesywnie prowadzona jest realizacja wypłat obejmujących dodatki węglowe.                  

Nie otrzymaliśmy jeszcze środków na wypłatę dodatków na inne surowce paliwowe,  

7. dokonany został odbiór techniczny pobudowanej sieci kanalizacji sanitarnej                                

na Stanisławówce poza aglomeracją. Obecnie kompletowana jest dokumentacja 

umożliwiająca zgłoszenie zakończonej inwestycji do Powiatowego Inspektoratu 

Nadzoru Budowlanego w Lesznie, 

8. przy CKiB w Osiecznej zabetonowano stopę fundamentową pod lokalizację masztu 

flagowego, który zakupiony i wykonany zostanie w ramach programu rządowego                

„Pod biało-czerwoną”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy ktoś chciały zadać pytanie. Chętnych nie było. 

Przewodniczący zapytał o kwestię poszukiwań wody – czy znamy już wyniki odwiertów                       

na Stanisławówce. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że zostały wywiercone docelowe studnie. Przed Wykonawcą jest kwestia 

pompowania wody, przy tej okazji będzie też próbkowanie zdolności tych 2 (dwóch) ujęć.                   

Po zakończeniu tej czynności będziemy mieć dokumentacyjne określenie jaki pobór                                  

w jednostce czasu będzie możliwy z tych ujęć.      

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Powiedział, że za każdym razem jak wydzierżawiamy działki na Letnisku są to atrakcyjne 

lokalizacje i propozycje dla potencjalnych nabywców. Jedna działka nie znalazła dzierżawcy. 

Zapytał, czy te przetargi były promowane poza Biuletynem Informacji Publicznej i poprosił                    

o więcej szczegółów dotyczących tych przetargów, jak duże było zainteresowanie.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że nabywców znalazły 3 (trzy) działki oraz działka z domkiem po policji. 

Jeżeli chodzi o działkę z domkiem po policji, kwota wywoławcza wynosiła 40.000 zł netto. 

Licytacja zakończyła się kwotą 80.000 zł. Odnośnie trzech działek, które znalazły swoich 

dzierżawców – stawka wywoławcza wynosiła 11 zł za 1 m2, wylicytowane stawki to 35 zł,                    

16 zł oraz 27 zł za 1 m2. Burmistrz dodał, że nie ma przed sobą danych dotyczących ilości 

potencjalnych nabywców. Pan Burmistrz Kuśnierek uczestniczył w tym postępowaniu i może 

trochę więcej powiedzieć.   

Zastępca Burmistrza Gminy Osieczna Pan Stefan Kuśnierek: 

Powiedział, że najwięcej zainteresowania wzbudził domek po policji – zainteresowanych osób 

było siedemnaście. Jedna działka nie została wylicytowana, na pozostałe było kilku chętnych.   

Wydaje się, że decydującą przyczyną braku zainteresowania działką, która nie znalazła  

nabywcy było jej przeznaczenie na cele gastronomiczno-usługowe. Może gdyby funkcja była  

rekreacyjna zainteresowanie byłoby większe.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dopytał o położenie niewylicytowanej działki.  

Zastępca Burmistrza Gminy Osieczna Pan Stefan Kuśnierek: 

Odpowiedział, że jest to pierwsza, narożnikowa działka przy boisku.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał Pana Burmistrza, czy myśli o zmianie przeznaczenia tej działki.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
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Odpowiedział, że tak. Chcemy tę działkę podzielić, ponieważ jej powierzchnia jest dość duża.  

Ad. 9. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych.   
Nie zgłoszono żadnej interpelacji. 

Ad. 10. Zapytania Radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że podczas ostatniej komisji głosując za propozycją podniesienia podatków, 

średnio o 10% - mówił o tym, że powinniśmy dbać o to, by nasze działania były transparentne, 

aby mieszkańcy naszej Gminy mieli informacje na temat tego, co robimy z powierzonymi 

pieniędzmi i z tego powodu w ramach przepisów dotyczących zadawania zapytań, kieruje do 

Pana Burmistrza następujące zapytania: 

W czasie trudnych i koniecznych oszczędności, w dobie trudnych decyzji o wzrostach 

wymiarów podatków i opłat, możliwie wszystkie decyzje i działania władz samorządowych, 

powinny być upubliczniane. Zobowiązał się do przygotowania kolejnych pytań i wniosków 

dotyczących upublicznienia i sprawdzania celowości wydatków publicznych, po czym 

przedstawił 2 (dwa) zapytania. 

1) Poprosił o upublicznienie i udostępnienie, tak jak to czyni wiele innych samorządów, 

rejestru umów cywilno-prawnych (o dzieło i zlecenia), zawartych przez naszą Gminę  

w roku 2022 (tj. przez Pana Burmistrza, Urząd Gminy, CKIB oraz jednostki 

oświatowe). Podanie informacji z kim została zawarta umowa, na jaki czas, w jakim 

przedmiocie i na jaką kwotę. Jeśli Pan Burmistrz zdecyduje, aby nie umieszczać tego    

w BIP to poprosi o taką informację na piśmie. 

2) Zapytał o to czy, a jeśli tak to, jakie zmiany zaszły w systemie prac bibliotek na terenie 

Gminy w 2022 roku, czy zmieniły się godziny prac bibliotek – jeśli tak to poprosi                           

o informacje na ten temat, szczegóły zmian i przyczyny ich wprowadzenia.                               

Czy zmieniła się struktura zatrudnienia w bibliotekach w 2022 r. – jeśli ktoś został 

zatrudniony to, w jaki sposób i kiedy to nastąpiło, czy został ogłoszony publicznie 

nabór, czy zorganizowano konkurs. 

Zapytanie Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Ad. 11. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Oddał głos Panu Burmistrzowi. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że informacja dotycząca tego tematu została przekazał Państwu Radnym.  

Jeżeli są jakieś pytania to jest do dyspozycji.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy to jest wszystko na ten moment. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że tak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy ktoś chciałby o coś zapytać albo zabrać głos w tym punkcie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Zadał pytanie obecnym na posiedzeniu dyrektorkom Zespołów Szkół – zapytał, czy szkoły 

mają zabezpieczony opał na okres zimowy.  

Dyrektor Zespołu Szkół w Osiecznej Pani Beata Zborowska: 
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Odpowiedziała, że jeżeli chodzi o jej placówkę to nie ma niebezpieczeństwa, ponieważ jest 

ogrzewana gazem. Przedszkole w Drzeczkowie obecnie ogrzewane jest miałem. Opał mamy 

zakupiony do końca roku. Dopowiedziała, że jednostka otrzymuje drewno opałowe z Urzędu, 

które wykorzystuje do przepalania w okresie wczesnojesiennym, aby zaoszczędzić. 

Dyrektor Zespołu Szkół w Kąkolewie Pani Alina Żalik: 

Powiedziała, że podobnie jak w Osiecznej, szkoła na stałe ogrzewana jest gazem, ale jak na 

razie z niego nie korzystają, również wykorzystują do przepalania otrzymane drewno.                     

Jest to duża pomoc. Jeśli chodzi o filie przedszkola w Grodzisku to węgiel został zakupiony. 

W tym roku ponieśliśmy wysokie koszty za gaz, ale zarówno Osieczna jak i Kąkolewo 

wystąpiły o zwrot i taki zwroty otrzymujemy.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Dopowiedział, że obowiązkiem Pań było pisać o zwrot tych kwot. Nasz Samorząd na wnioski 

od dyrektorów zadysponował dodatkowe kwoty zwiększające plan wydatków na to zadanie                

w roku 2022, w odniesieniu do potrzeb, które wystąpiły.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Powiedział, że miał okazję telefonicznie rozmawiać z Panem Dyrektorem Mateckim i został 

upoważniony do tego, aby przekazać, że Pan Dyrektor ma wolę współpracy i właściwie                         

w każdy dzień jest do naszej dyspozycji. Przewodniczący dodał, że podczas rozmowy zapytał 

Pana Dyrektora o komentarz dotyczący wyników egzaminów, które zostały pokazane                              

w sprawozdaniu. W zeszłym roku cieszyliśmy się z wyników egzaminów szkoły 

świerczyńskiej, ale tutaj ten wynik zdecydowanie odstaje od (zazwyczaj bardzo wysokich) 

wyników osiecko/kąkolewskich – Pan Dyrektor powiedział, że widzi ten wynik i jest po 

rozmowach z pracownikami, robią wszystko, aby wyniki były zbliżone do wyników szkoły                

w Osiecznej i w Kąkolewie. 

Dyrektor Zespołu Szkół w Osiecznej Pani Beata Zborowska: 

Odnośnie wyników egzaminów - powiedziała, że bardzo cieszymy się z tego, że możemy dać 

naszym dzieciom przepustkę do szkoły średniej, pomimo trudności związanych z pandemią                       

i nauczaniem zdalnym.  

Podziękowała za możliwość pozyskiwania dodatkowych środków, jeżeli chodzi o Osieczną 

kwota remontowo-wydatkowa jest bardzo duża. Dodała, że składają się na nią środki 

zewnętrzne, które otrzymuje dzięki Państwa przychylności. Powiedziała, że liczy na dalszą 

współpracę.      

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Podziękował Pani Dyrektor. Ma nadzieje, że Panie nie żałują, że zostały zaproszone                              

na dzisiejsze spotkanie.  

Rozmowy o szkołach powinny być w obecności tych, którzy nim zarządzają pod nadzorem 

organu prowadzącego. Stwierdził, że informacja została przedstawiona i zamknął punkt 11.  

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022 stanowi załącznik 

nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

Salę obrad opuściła: Pani Dyrektor Alina Żalik oraz Pani Dyrektor Beata Zborowska. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zwołania zebrania w celu przeprowadzenia wyborów 

członków Rady Sołeckiej. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Przedstawił projekt uchwały – powiedział, że potrzeba uchwalenia tej uchwały jest jasna. 

Zapytał, czy są pytania do projektu tej uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zwołania zebrania w celu 

przeprowadzenia wyborów członków Rady Sołeckiej stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała nr XLVI.315.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 20 października 2022 r.                        

w sprawie uchwały w sprawie zwołania zebrania w celu przeprowadzenia wyborów członków 

Rady Sołeckiej stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Osieczna                                            

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy                       

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2023. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Powiedział, że projekt uchwały został dostarczony wcześniej, mieliśmy okazję ją 

przeanalizować. W związku z tym, że pytań nie zgłoszono Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie programu współpracy 

Gminy Osieczna z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2023 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XLVI.316.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 20 października 2022 r.                

w sprawie programu współpracy Gminy Osieczna z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2023 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy                     

na czas nieoznaczony. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Zapytał, czy są ze strony Państwa Radnych pytania do projektu tej uchwały. Pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący zapytał o czyją i jaką działalność chodzi.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że przy Rynku vis-a-vis banku jest punkt handlowy, który od wielu lat prowadzi 

Pani Furmanowska – stąd propozycja, aby umożliwić jej dalsze działanie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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Uchwała została podjęta jednomyślnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy dzierżawy na czas nieoznaczony stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała nr XLVI.317.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 20 października 2022 r.                

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na czas nieoznaczony stanowi 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Przedstawił projekt uchwały i rozpoczął głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów dzierżawy po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat 

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XLVI.318.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 20 października 2022 r.                 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po umowach zawartych 

na czas oznaczony do 3 lat stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Powiedział, że tym punktem rozpoczynamy coroczne uchwały dotyczące opłat podatkowych. 

Uchwały były tematem wspólnego posiedzenia komisji – zostały przedyskutowane. Zapytał, 

czy ktoś chciałby jeszcze o coś dopytać. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie opłaty targowej stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XLVI.319.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 20 października 2022 r.                

w sprawie opłaty targowej stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Powiedział, że propozycje podniesienia stawek podatkowych są konieczne mają związek                       

ze wzrostem inflacji, zostały przedyskutowane. Decyzję podjęto w trosce o dobro finansów 

publicznych, abyśmy mieli środki na to, by Gmina nadal funkcjonowała tak jak funkcjonuje. 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie stawek podatku                                   

od nieruchomości na 2023 rok stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 



9 
 
 

 

 

 

Uchwała nr XVLI.320.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 20 października 2022 r.                

w sprawie stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok stanowi załącznik nr 19 do 

niniejszego protokołu. 

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Przedstawił projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania do projektu tej uchwały. Ponieważ pytań 

nie zgłoszono Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zwolnień od podatku od 

nieruchomości na 2023 rok stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XLVI.321.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 20 października 2022 r.                

w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości na 2023 rok stanowi załącznik nr 21 do 

niniejszego protokołu. 

Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Zapytał, czy są pytania do projektu tej uchwały. Ponieważ pytań nie zgłoszono Przewodniczący 

poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wysokości rocznych stawek 

podatku od środków transportowych stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XLVI.322.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 20 października 2022 r.                

w sprawie wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych stanowi załącznik 

nr 23 do niniejszego protokołu. 

Ad. 20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Osieczna w 2023 roku 

pomocy finansowej na rzecz Powiatu Leszczyńskiego.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Powiedział, że uchwała dotyczy rozbudowy z przebudową drogi powiatowej na odcinku 

Osieczna – Goniembice. Nasza partycypacja w tym zadaniu wyniesie 1.125.000 zł. Zapytał,                  

czy są ze strony Państwa Radnych pytania do projektu tej uchwały. Ponieważ pytań nie 

zgłoszono Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę 

Osieczna w 2023 roku pomocy finansowej na rzecz Powiatu Leszczyńskiego stanowi załącznik 

nr 24 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XLVI.323.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 20 października 2022 r.                

w sprawie udzielenia przez Gminę Osieczna w 2023 roku pomocy finansowej na rzecz Powiatu 

Leszczyńskiego stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna                         

na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Oddał Głos Pani Skarbnik. 

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Przedstawiła autopoprawki Burmistrza Gminy Osieczna do projektu uchwały budżetowej. 

Proponuje się wprowadzić następujące zmiany:  

1. Zwiększenie dochodów:  

a) kwotę 2.888.418,57 zł na podstawie zawiadomienia Ministra Finansów o przyznanych 

dodatkowych dochodach na rok 2022 z tytułu udziału we wpływach z podatku 

dochodowego od osób fizycznych, 

b)  o kwotę 360.000,00 zł w związku dostosowaniem planu do zrealizowanych dochodów                        

z tytułu sprzedaży mienia.  

2. Zmiany wydatków dotyczą:  

a) wprowadzenia zadania pn.: „Zakup kserokopiarki” w wysokości 20.000,00 zł, 

b) zmniejszenia wydatków na zadaniu pn. „Budowa pumptracka w Kąkolewie” o kwotę 

346.000,00 zł,  

c) zmniejszenie wydatków na zadaniu pn. „Budowa pumptracka w Osiecznej” o kwotę 

345.717,50 zł,  

3. Przychody – zmniejszenie nadwyżki o kwotę 3.065.118,57 zł.  
4. Rozchody – zwiększenie z tytułu przelewów na rachunek lokat w kwocie 530.817,50 zł, z tego: 

a) środki w ramach konkursu „Rosnąca odporność” w wysokości 95.817,50 zł, 

b) środki w wysokości 435.000,00 zł, czyli w kwocie nie mniejszej niż 15% otrzymanych 

dochodów, które należy przeznaczyć na zadania z zakresu poprawy efektywności 

energetycznej, rozwoju odnawialnych źródeł energii oraz ograniczenia kosztów zakupu 
ciepła lub energii ponoszonych przez odbiorców.  

Wszystkie proponowane zmiany wymagają nowego brzmienia zapisów w projekcie uchwały, 

uzasadnieniu i załącznikach. 

Ponadto poprosiła o sprostowanie omyłki pisarskiej w uzasadnieniu w pkt 1 ppkt b) jest wyraz 

brzemiennie – powinno być brzmienie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał czy są pytania do autopoprawek. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawek przedstawionych Przez Panią 

Skarbnik do projektu uchwały.  

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Autopoprawki zostały przyjęte jednomyślnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia autopoprawek Burmistrza Gminy Osieczna               

do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2022 r. 

stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

Autopoprawki Burmistrza Gminy Osieczna do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Osieczna na 2022 r stanowią załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że mamy przygotowany projekt uchwały wraz z naniesionymi autopoprawkami i 

rozpoczął głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
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W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Osieczna na 2022 rok stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XLVI.324.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 20 października 2022 r.                      

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2022 rok stanowi załącznik nr 29 

do niniejszego protokołu. 

Ad. 22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osieczna na lata 2022-2028.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Oddał głos Pani Skarbnik. 

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Powiedziała, że autopoprawki do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 

2022-2028 wynikają z autopoprawki do projektu uchwały budżetowej.  

Dodatkowo uaktualniono limit wydatków w latach 2023 i 2024 oraz limit zobowiązań                                   

w zadaniach dotyczących budowy kanalizacji sanitarnej w miejscowości: Ziemnice,                       

Popowo Wonieskie i Drzeczkowo.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawek. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Autopoprawki zostały przyjęte jednomyślnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia autopoprawek Burmistrza Gminy Osieczna               

do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2028 

stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

Autopoprawki Burmistrza Gminy Osieczna do projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2028 stanowią załącznik nr 31 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Przedstawił projekt uchwały z naniesioną autopoprawką, ponieważ pytań nie zgłoszono 

Przewodniczący rozpoczął głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2022-2028 stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XLVI.325.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 20 października 2022 r.                       

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2028 stanowi załącznik                  

nr 33 do niniejszego protokołu. 

Ad. 23. Wolne wnioski i informacje.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 
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Poprosił Pana Burmistrza o skierowanie zapytania do Zarządu Dróg Powiatowych w Lesznie, 

bo przy remontowanej drodze powiatowej Łoniewo – Osieczna trwa nasadzenie nowych drzew. 

Jego zdaniem te drzewa są zbyt blisko ścieżki rowerowej i za 10-15 lat korzeniami mogą 

powysadzać tą ścieżkę. Trzeba będzie to remontować, może można byłoby te drzewa trochę 

przesunąć.      

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Krystyna Krajewska: 

Zapytała, czy nasza Gmina wejdzie w program utylizacji azbestu. Agencja Restrukturyzacji                     

i Modernizacji Rolnictwa ruszyła z naborem wniosków o dopłaty do wymiany pokryć 

dachowych z azbestu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dopytał jak wygląda kwestia chodnika przy obwodnicy – upłynęło kilka kolejnych miesięcy. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Zadał pytanie odnośnie chodnika na przebudowywanej ulicy Gruszkowej w Kąkolewie. 

Dlaczego chodnik od zakrętu przy firmie Malpol do ulicy Krzywińskiej został pobudowany                   

z drugiej strony. Czy nie można było poprowadzić tego chodnika prosto do ulicy Krzywińskiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Podziękował, że na osiedlu za szkołą w Osiecznej pojawiły się znaki i jest ograniczenie 

prędkości do 30.  

Poruszył kwestię ograniczenia prędkości przy wyjeździe z Osiecznej w stronę Trzebani,                    

na odcinku za wiatrakami, gdzie często policja stoi i łapie kierowców. Jest tam ograniczenie   

do 50 km/h, tam się prosi żeby było – chociaż 60, bo w odczuciu Przewodniczącego z walką                            

o bezpieczeństwo ma to niewiele wspólnego. Może, by zaprosić Komendanta Policji – 

przygotujemy pewien pakiet zapytań.    

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Powiedział, że policja tutaj tylko egzekwuje. Te pytania powinny być skierowane do zarządcy 

drogi.  

Ad. 24. Odpowiedzi na zapytania i wnioski.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Oddał głos Panu Burmistrzowi. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Udzielił odpowiedzi na zapytanie: 

 Pana Radnego Jarosława Glapiaka, że uwaga zostanie przekazana do Zarządu Dróg 

Powiatowych, 

 Pani Wiceprzewodniczącej Krystyny Krajewskiej, że ten program został ogłoszony,   

jest to program rządowy – z którego się cieszymy. Jest szansa na pozyskanie 

dofinansowania. Na dzisiaj nie ma pomysłu, aby w kolejnym „łańcuchu” polegającym               

na tym, by docelowo zlikwidować azbest uczestniczył nasz Samorząd. 

Następnie Pan Burmistrz poprosił, aby Pan Burmistrz Kuśnierek odpowiedział na zapytanie 

związane z chodnikiem w Osiecznej przy drodze 432, a Pan Sekretarz o chodnik przy ulicy 

Gruszkowej w Kąkolewie.  

Zastępca Burmistrza Gminy Osieczna Pan Stefan Kuśnierek: 

Odpowiedział, że obecnie mamy sytuacje taką, że posiadamy grunt pod ścieżkę, który 

wykupiliśmy, mamy zgodę na zajęcie gruntu w trakcie budowy, który stanowi własność 

Wielkopolskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich. Mamy uzgodnioną koncepcję budowy tego 
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chodnika. Trwa opracowanie tego projektu. Również mamy uzgodnioną lokalizację przejścia 

przez drogę wojewódzką. Lokalizacja tego przejścia będzie kolejnym tematem uzgadniania 

terminowego i finansowego. Likwidacja kolizji energetycznej na pewno wiąże się z dużymi 

środkami finansowymi. Stwierdził, że w 50% mamy opanowaną sytuację pod względem 

formalno-prawnym. Jeżeli przez to „przejdziemy” sprawa wykonawstwa (przy założeniu,                     

że będą na to środki) potrwa krócej niż ta otoczka.     

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

W kwestii chodnika na ulicy Gruszkowej odpowiedział, że pas drogowy jest zbyt wąski,                           

by można było budować chodnik po stronie prawej. Stąd musieliśmy przejść na stronę lewą.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Zapytał, czy w przyszłości pojawi się tam przejście dla pieszych.  

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Odpowiedział, że tak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Dopytał o to czy jadąc w kierunku Malpolu (ostatni łuk w kierunku lasu) – czy tam zostanie 

wybudowany nowy chodnik, czy zostanie to pozostawione tak jak jest.  

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Chodnik będzie po jednej stronie. Istniejący chodnik przy Malpolu jest własnością firmy                           

i on tam zostaje.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Na zakończenie potwierdził słuszności uwagi Radnego Jarosława Glapiaka odnośnie bliskości 

drzew przy ścieżce rowerowej, które będą działały na jej szkodę. 

Ad. 25. Zakończenie obrad XLVI sesji Rady.      

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Podziękował wszystkim zgromadzonym za uczestnictwo. Z powodu wyczerpania porządku 

obrad zakończył XLVI sesję Rady Miejskiej Gminy Osieczna.  

 

 

 

    Protokołowała                                                        Przewodniczący obrad 

 

  Marta Skorupka                                                                  Roman Lewicki 

 

 

 

 

 


